
Referat el-hockey årsmøde lørdag den 20. maj 2023 kl. 13-16 Gårslev 

 

01. IU foreslog Alexander Ibsen, vedtaget. 

02. IU foreslog Michael Hansen, vedtaget. 

03. Stemmeberettigede 15. 

04. Stemmetæller Michael Hansen. 

05. Formandens beretning. For 15, imod 0. 

I forlængelse af beretning kom der lidt snak om hvem som kunne lave noget medie 

dækning fra DM-ugen 2023. DR 2 vil være aktuelle at kontakte. 

Samtidig ville IU gerne hvis der kunne findes en ekstern person, uden for IU som ville 

arbejde med hjemmesiden. 

Hvis muligt udbygger muligheden for fællesspisning efter hver stævne. De gange det er 

lukkes, har folk været glade for det. 

06. Ok ingen kommentar. 

07. Indestående på en fondskonto hos PSDK 55.364,65 kr. 

Vil blive brugt på de kommende fællesspisninger efter stævner, samt mad ved el-hockey 

weekenden på Musholm bugt feriecenter og støtte til udgiften af personlige hjælper f.eks. 

ved deltagerbetalingen hvis muligt. 

Rekruttering vil også kræve flere udgifter som der skal arbejdes efter, men der kan man 

desuden søge tilskud hos PSDK. 

08. Indkomne forslag 

Åbenrå forslag nr. 1. begrundelsen er at vi i DK er de eneste af de lande som har elhockey 

som sætter begrænsninger af nogle med fysisk handicap. For år tilbage hvor der var mange 

som ville spille elhockey var reglen for at der var plads til alle, især dem som sporten var 

tænkt til. I dag med få medlemmer begrænser vi os selv ved den regel. Om måske 5 år skal 

vi måske revurdere reglen igen. 

For 15 imod 0 

 

Åbenrå forslag nr. 2 Motor størrelse er ikke relevant, det er hastigheden på maks. 14 km/t 

der er grænsen. Derfor er maks. Antal watt ikke relevant. 

For 14 imod 1 

 

Holm Rasmussen stol skal ud af reglerne da den ikke bruges mere. 

For 15 imod 0 

 

Åbenrå forslag nr. 3. Alexander og Kristian argumenterede for at der skulle være markeret. 

2x2 stk. tape er ikke den store udgift for klubberne. Samtidig markere det også overfor 

spillerne at det er præcis her de skal være. 

For 0 imod 15 

 



Åbenrå forslag nr. 4. Opmærkning af hold områder er overflødige. Snakken resulterede i at 

der ikke skal markeres et område på gulvet, men på tegningen af banen og områder rundt 

om banen skulle området stadig være synligt. 

For 13 imod 2. 

 

Åbenrå forslag nr. 5. Omhandlende Holm Rasmussen stole fjernes. 

For 15 imod 0. 

 

Åbenrå forslag nr. 6, elhockey mappen. Snakken arbejdede sig hen til en midlertidig 

løsning. 

”IU kan i sæson 2023-2024, sammensætte divisions opdeling på en sportslig og 

niveaumæssig fair måde.” Fortrinsvis fyldes 1. division op med 8 hold, hvis det giver bedst 

mening.  

For 15 imod 0 

 

Begrundelsen for at kunne afvikle mere end 4 stævner er at spillerne var godt tilfredse med 

ikke at skulle spille 2 dages stævner med de omkostninger der er forbundet med det. 

Samtidig er der spiller som ikke er i stand til at være ude til overnatninger. 

For 15 imod 0 

 

Åbenrå forslag nr. 7, pointberegning hvis et hold melder afbud. Specielt i de sidste par 

sæsoner med covid-19 og faldende medlemstal har det givet nogle meget 

uhensigtsmæssige afbud som gjorde at holdet måske ikke var motiveret til at komme igen 

til et stævne før de igen kunne få point. Så ændringsforslaget blev sendt til afstemning. 

For 15 imod 0. 

 

Åbenrå forslag nr. 8. Licens opkræves ikke mere, skal slettes. 

For 15 imod 0. 

 

Åbenrå forslag nr. 9. Producent navn slettes. 

For 15 imod 0. 

 

Åbenrå forslag nr. 10. Kampkort justeres. 

Den erstattes af en pdf fil så man kan udskrive den rundt i klubberne. 

For 15 imod 0. 

 

Åbenrå forslag nr. 11. 

Erhard fremlagde at det ikke var lykkes at få et fuldt IU-bestyrelse de seneste år. Han tror 

det er de poster som skal fordeles, som folk ikke ønsker at have, men de vil faktisk godt 

hjælpe med IU arbejdet. Så vælge 7 personer som selv efter valget fordeler opgaverne i IU-

bestyrelsen. 

Vi spørger PSDK om der skal vælges nogle poster, eller vi må bruge forslaget fra Åbenrå. 



Forslaget kom ikke til afstemning men følgende blev aftalt. 

IU laver den tekst som er gældende når alle oplysninger er indsamlet. Så indkalder IU, 

gerne online, til et ekstraordinært årsmøde senest 1. november så forslaget kan vælges og 

være gældende. 

 

Forslag fra Gårslev. 

Andreas startede med en info om hvordan elhockey havde det på Fyn. Desværre ikke godt, 

men der er måske en løsning. 

Andreas havde besøgt en klub BR 66 i Langeskov, som gerne ville starte en elhockey klub 

op. De ville gerne have hjælp til det, så Andreas efterlyste frivillige som kunne støtte dem i 

arbejdet. 

Det er et projekt som helt læner sig op ad Gårslevs forslag med et rekrutteringsudvalg som 

Allan og Michael fra Gårslev vil stå for. Tanken er at en repræsentant fra hver klub deltager 

og får lavet noget materiale som alle kan bruge. Få et mere ensartet rekrutteringsarbejde i 

hele landet. Gårslev har lavet et udkast til noget materiale som der kan udvikles på. 

Komme ud i haller, til specialskoler, til arrangementer og andet. Vigtigt at møde folk fysisk. 

Åbent hus virker ikke. Stort arbejde men der kommer sjældent nye spiller ud af det. 

For 15 imod 0 

 

Forslag fra Orient er samme ønske som Gårslevs. 

For 15 i mod 0 

 

09.  Valg til IU 

TU formand Jørgen Johannsen 

DU formand Allan Poulsen 

AKT. Kristian Sørensen 

ØK. ?? 

Sekretær Michael Hansen 

 

10. Spiller representant Thomas Sørensen 

11. Formanden deltager 

12. Jørgen informerede om internationalt arbejde. DK, Norge og Sverige arbejder på at blive en 

del af floorball. Navnet kunne blive Volt hockey floorball. Så kan man få startet landshold 

op. 

I Canada er sporten kommet godt i gang. Cirka 16 hold og der er bestilt 30 nye stole hos 

IMMO. USA har 2 hold samt 2 hold som venter på 16 stole. 

I Boston håber man at få et hold og muligvis komme i dialog om et internationalt sponsorat 

fra deres store lokale brand, NIKE. 

World cup i Sverige, Gævle, blev dyrt for de Danske hold, da det er langt væk. Åbenrå, 

Gårslev og KEK deltog. 

Jørgen ville gerne at flere Danske klubber støtter op om de ekstra stævner der laves. Ikke 

kun i udlandet men også gerne her i landet. 



Champions league blev afviklet i Norge, Oslo, men desværre blev der ikke sendt de 2 

bedste hold fra de 3 land, Danmark, Sverige og Norge. Stockholm var eneste stærke hold. 

 

Sluttelig sagde Jørgen at det er vigtigt med internationalt arbejde for landshold. De 

idrætter med landshold støtter PSDK op med økonomi og breder synlighed. 

Vores kontaktperson hos PSDK, Jonathan vil gerne deltage i dette internationale 

samarbejde med Jørgen. 

 

 

 

Et godt årsmøde med flere gode tiltag for at styrke og udvikle elhockey både nationalt og 

internationalt. 

 

 

 

 

Sekretær IU 

 

Michael Hansen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


